

Referat af Bestyrelsesmøde

Holbæk

Mandag den.20.januar 2025 kl.19 – 22

Sted: Sportsbyen, VIP 4

Til stede:	Tina Berg Person, Ole Toustrup, Frank Petersen, Martin Svendsen, Lilian Bierdaszkiewietz, Morten Marx, Kenneth Lindrup Larsen, Svend Erik Skaarup og Lis Hævdholm
Afbud:	Ingen
Mødeleder:	Tina Berg Person
Referent:	Lis Hævdholm
Dagsorden	Referat
1. Godkendelse af dagsordenen	Godkendt
2. Opfølgning på referat fra sidste møde	Se under de enkelte punkter
3. Status på økonomi. Herunder budget.	Frank gennemgik regnskabet for 2024, der udviste et lille underskud. Regnskabet blev godkendt og underskrevet af bestyrelsen. Budgettet for 2025 blev gennemgået, og der er udvist stor forsigtighed mht indtægter.
4. Youth Masters – opgaver?	Det blev aftalt, at Lis skal være tovholder på det. Der er indgået aftale med cafeen om frokost og pris både lørdag og søndag. Frank sender mail rundt til alle for at skaffe hjælpere til opsætning og nedtagning af borde m.v. Der skal skaffes 12 bladvendere til lørdag kl. 10 og søndag kl. 9, samt 4 bordvagter til hele dagen. Der må gerne være gengangere i mellem. Erindringsgaver til vinderne blev det overladt til Lis at skaffe.
5. Generalforsamling	Er fastsat til den 24.april 2025. Martin ønsker ikke at fortsætte, da han er flyttet til Sorø. Lilian mener at have aftjent sin værnepligt og vil ikke genopstille. Svend-Erik ønsker ikke at opstille til bestyrelsen, men vil muligvis være villig til at opstille som suppleant. Vi skal alle bidrage til årsberetningen, som Tina sørger for at strikke sammen. Martin for ungdom, Lilian, Morten og Kenneth for senior, Frank for Bat 60, Lis for samarbejde med BTDK og DGI. Vores input skal afleveres senest den 27.marts til Tina. Lis har spurgt Ole Ørnstrup, om han vil være dirigent.
6. Arbejdsgrupper – sta-	

Dagsorden	Referat
tus. A) Strategi / markedsføring (Kenneth og Frank)	Frank oplyste, at der har været fortsat dialog med Stenhus om et fremtidigt bordtennismiljø der. Vi skal have et møde med Lucerna om et samarbejde med dem. Evt. begynde med at sætte et par borde op, og afvikle en lille turnering for at vække interesse.
B) Stævnegruppe (Kenneth, Martin og Katja) – nyt?	Der skal planlægges et møde i gruppen for at aftale normerne for stævnet den 29-30 marts. Kenneth skriver et oplæg og sender til Martin og Katja. Ole skal booke multihallen til stævne den 27. september.
7. Status fra	
a) Ungdomsafdelingen	Martin oplyste, at det gik godt. Der har været en del udskiftning blandt de yngste, men det fungerer. Gruppen over 9 år er ved at skulle rykke nogle op på tirsdagsholdet, hvor Claus og Malte står for træningen. Dennis har været til pigestævne i Allerød med to piger, Naja og Bisma, der klarede sig flot. Dennis har med bistand af Katja holdt pizzaaften med stor succes for pigerne. Holbæk har været vært for begynder- og ungdomsstævne, hvor der kom 34 deltagere. Det var meget vellykket.
b) Seniorafdelingen	Onsdagsholdet er skrumpet en del, fordi der ikke længere er træning. Men en del af dem aftaler spil i weekenden. Lilian arbejder på at samle et dame 1.divisionshold til næste sæson.
c) Bat60-afdelingen	Det vælter ind med nye spillere, og der har tre gange været 49 til mandags-træning. Vi mangler plads og må bearbejde politikere for at få goodwill til at der kan bygges til bordtennis på byggefelt D. I sidste uge besøg af Henrik Mosbæk, der har omtalt os positivt i et indlæg i avisen. Vi må alle bruge alle kontakter for at få mere plads.
d) Webmaster	Ole har ændret på opsætning på hjemmesiden, herunder den blå farve. Der blev drøftet, hvem der kan lægge noget op på facebook, og om det skal være med navn.
e) Øvrige.	Frank er som repræsentant for de indendørs idrætter udpeget til at sidde i Forretningsudvalget for Sportsbyens brugerråd, og har taget de forskellige problemstillinger op. F.eks. er det særdeles uhensigtsmæssigt for afvikling af kampe, hvis der skal lukkes ned og låses af kl. 22.00. Han har deltaget i et møde med to konsulenter om vi skal engagere os i Multisport. Frank vil drøfte med Sportsbyen om vi kan få en lettere rengøring af hallen midt i ugen, og hvad det i givet fald vil koste. Både Martin, Kenneth, Mona og Lilian er forhindret i at deltage i fejringen af Årets Mestre, så Tina vil deltage og modtage på alles vegne. Tina skal skrive ud til alle forældre, at de skal meddele, såfremt der ikke må tages fotos af deres børn. Tina skriver ud til håndbold og basket, at vi skal bruge multihallen den 29-30

Dagsorden	Referat
	marts og den 27.september.
8. Meddelelser fra for- manden	Er anført under de enkelte punkter.
9. Kalender	Ole skal søge de samme tider som vi har nu, samt squashbaner om mandagen.
10.Næste mødedato (evt. 27-2-25)	Mødet er mandag den 24.februar 2025 kl. 19.00 i Sportsbyen
11.Evt.	Vi sluttede mødet i god ro og orden kl. 21.35.